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Ze schůze výboru ČFS  
konané dne 10.2. 2011 v Hradci králové 

 
Přítomni:    Prof. Jahodář, dr. Grodza, Mgr. Kotlář dr. Rotterová, prof. Solich, doc. Doležal, doc. 

Spilková, dr.Holub, doc. Rabišková, prof. Vlček,  
Omluveni: dr.Hojný, 

 
1.  Úvodní slovo předsedy CFS prof.Jahodáře. 

 
2.  Organizační záležitosti za poslední období 

- Byla vyřešena korespondence ČFS za poslední období. 
- Byly zkontrolovány jednotlivé body z minulé schůze výboru ČFS. 

 
3. Informace pro sekce ČFS  

- Souhrnná zpráva z činnosti sekcí za léta 2007-2010 – zaslaly 4 sekce (Rabišková, Spilková, 
Grodza a Fričová za Spolek v Brně), ostatní budou urgování. Termín do 25.2.2011 

 
4. Zahraniční aktivity 

-  výbor souhlasí s vysláním zástupců  Rotterová, Kotlář, Horák, Lžíčař  a Doležalová na kongres 
nemocničních lékárníků EAHP ve Vídni v březnu 2011 

- výbor ČFS souhlasí s vysláním prof.Vlčka na Sympozium klinickej farmácie – Nitra, Slovensko 27-
28.4.2011. 

- doc.Rabišková informovala o aktivitách ohledně požádání o kongres Farmaceutické technologie 
v Praze v roce 2014 či 2016. Výbor CFS tuto aktivitu podporuje  

 
OSTATNÍ 
 
7.  Výbor CFS se domluvil na vypracování informačního listu, spolu  se současným vedením CFS a 

s nabídkou spolupráce – rozeslat na organizace, kde CFS má určitý dopad (MZ, kraje, apod.). 
 
8. Výbor CFS se domluvil na obnovení oceňování výsledků studentské vědecké odborné činnosti SVOČ 

pro nejlepší studenty FAF v Brně a Hradci Králové. 
 

9. Členové výboru navrhnout možné adepty na ocenění Ceny CFS za odbornou práci (knihu, apod.), 
která řeší problematiku české farmacie. 

 
10. Výbor ČFS projednal návrh vyhlášky - personální  vybavení zdravotnických zařízení.  
       Závěr: jednoznačný požadavek, aby podmínkou vedení jednotlivých odborných oddělení  byla 

specializovaná způsobilost v příslušném oboru - připomínku zpracuje a připraví dopis - Rotterová, 
Holub  

       Dále projednávána situace se schvalováním nových vzdělávacích programů pro specializace ve 
farmacii. Dr. Holub informoval, že na 17.2. svolalo MZ společné jednání akreditačních komisí 
veřejného lékárenství, nemocničního lékárenství a klinické farmacie. Ze zákona mají být vydány 
programy po projednání s odbornou společností, komorou a fakultami, k tomu dosud nedošlo. 
ČFS trvá na aktivní účasti při projednávání, a bude sama iniciovat společné jednání všech těchto 
subjektů. Je třeba znovu zhodnotit klady a zápory společného kmene, řešit kompetence, neboť 
dosud vždy jednání byla separátní a nebyly řešeny všechny vazby těchto tří oborů a dopady do 
reálné praxe. Toto není v kompetenci akreditačních komisí, které jsou pouze poradním 
orgánem MZ. 

  
 
 



11. prof.Jahodář informoval o Sjezdu CLS JEP dne 31.1.2011 v Praze, kterého se zůčastnili Jahodář, 
Solich a Rotterová.  
 

12. Od prosince 2010 se do ČFS přihlásilo 11 nových členů. 
 
13. Příští schůze výboru ČFS se uskuteční v Brně na FaF VFU ve stredu dne 13.4. 2011 v 10 hod. 
 

Zapsal: P.Solich 
 


